
Referat af møde i bestyrelsen tirsdag den 2. maj 2023
Afbud fra Marcus og Kristina
1. Gennemgang af økonomi og medlemssituationen
 
 
 

Indestående på godt 880.000,- på de to driftskonti.
Større poster til Almindsø Stafetten, tøj til trænere,
mv
 
Manglende kontingentbetalinger på 18.000.
 
Tilgang på 8
Afgang af 3
 
Medlemmer siden mødet den 30. marts 2023
 

2) Digitalisering af SAS
 

Kursus i Roster er afholdt for medlemmer af
sekratariatet – inkl. test af det nye el-tid. Dejligt med
mere automatik.
 
Laptop til el-tid er købt, tre tablets (10”) er også købt.
 
Vi får telefonnummeret til beredskabstelefonen til at
danne grundlag for simkort og kobler mobilepay
(box) på denne. 1 bærbare, 2 tablets (til trænerne) og
printer er ikke købt,.
 
Dertil kommer sim-kort og officepakke.
 
Regning på moms på 25.000 for el-tid – den skal til
kommunen.
 

3) Status på "renovering" (container, kasteringe,
hækvogne, mv)
 
 

Lorcan er i gang med kasteringene.
 
Nettene er ikke repareret. Erik taler med kommunen.
 
A-sport forsøger at finde nye hjul med rette diameter
(24 mm)
 
Den tilbudte container er også ringe, så vi vil
udfordre kommunen på om ikke de kan finde en
anden.

Claus undersøger om vi kan finde et sæt bedre døre.
 

4) Status på trænergarderobe
 
 

Vi mangler fleecejakker og to vinterjakker,
fejllevering, mv er ved at blive løst.
 
Ros til det nye tøj.

 
5) Status på atletikskole
 
 

Pt 10 tilmeldte. Begrænset opbakning fra klubbens
medlemmer.
 
Der er aftalt levering af t-shirts.
 

6) Status på promoveringsindsats
 

Der er skudt videoer – blandt andet med drone - som
pt redigeres.
 

7) Status på Almindsø Stafetten Møde afholdt 1. maj.



7) Status på Almindsø Stafetten
 
 
 

Møde afholdt 1. maj.
 
Der er åbnet for tilmelding, opdateret hjemmeside,
aftale med Sport24 om mulighed for online køb af t-
shirts
 
Justering af walk-ruten (færre rødder)
 
Elisabeth vil gerne hjælpe med at ringe sponsorer
 
Ny opgave ift. håndtering af pant.
 

8) Status på Skole-OL
 

Vi afholder skole OL på SAS tirsdag d. 16. maj. Indtil
videre er der tilmeldt 8 skoler og 29 klasser. Det giver
i alt 694 børn og unge plus skolelærere. 
 
Fra DAF modtager vi kr. 10.000,- for at afholde
arrangementet og kr. 10,- pr. deltager. Så
arrangementet giver overskud til klubben.
 
Vi bør uddele sedler om atletikskole.
 

9) Nyt fra sportsudvalget
 

Møde afholdt ml. trænere og bestyrelse. Fokus på to
fix-punkter (et i foråret og et i efteråret). God dialog
om muligheder og indsatser.
 

10) Evt.
 

Fríða har fundet superfine ”medaljer” til en fornuftig
pris. De vil danne ”præmie” til pokalfesten til næste
årsmøde.
 
Hjemmesiden er lagt om, så driftsproblemerne
forhåbentligt nu er løst.
 
Charlotte køber kaffemaskine, Elisabeth køber krus,
mv i Tyskland
 
Claus lægger forslag op til nyt dato for næste møde.
 

 
 
 


